



A GLOBAL LEADER IN PROVIDING
THE MOST INNOVATIVE CUSTOMIZED
FOOD PROCESSING SOLUTIONS



EN - FR

mod. IBIZA

CONTINUOUS WASHER FOR DELICATE PRODUCTS
LAVEUSE EN CONTINU POUR PRODUITS DELICATS

IBIZA

CONTINUOUS WASHER FOR DELICATE PRODUCTS
LAVEUSE EN CONTINU POUR PRODUITS DELICATS



WASHING/
TREATMENT
LAVAGE/
TRAITEMENT



available for:
STRAWBERRIES • MUSHROOMS
GRAPES • FRUIT

disponible pour:
FRAISES • CHAMPIGNONS
RAISIN • FRUIT

Machine suitable to wash and treat every delicate product that cannot be plunged into water (i.e. mushrooms and strawberries). The product is carried by a flexible mesh belt, where it is reached by adjustable and uniform water jets coming from nozzles that are placed underneath and above the belt. The process water runs in counter flow through the installation. The liquid quantity and the washing time can be easily adjusted. Available with a final drying section incorporated in the unit: a series of air flows allow a gentle drying of the product. The water re-circulation tank and the high-quality pump system can be easily accessed. Draining comes through a large inspection door.

The main advantages and features of the system are:

- Washing time very accurate (variable belt speed).
- Uniform washing quality thanks to special nozzles.
- Washing with many different solutions (simultaneously).
- Easy cleaning operations.
- Available with a final drying section incorporated in the unit.
- Available on casters for mobility and plant layout flexibility.

Machine idéale pour traiter et laver tous les produits délicats qu'il est recommandé de ne pas plonger dans l'eau (comme les champignons, les fraises, ...). Le produit est transporté par un tapis monofil et lavé par des jets d'eau ajustable et uniforme provenant de buses placées dessous et dessus de ce tapis. L'eau s'écoule en contre-courant à travers l'installation. La quantité de liquide et le temps de lavage peuvent être facilement réglés. Cette machine est disponible avec une section finale de séchage intégrée à l'unité: une série de courant d'air permet un séchage doux du produit. Accès facile au réservoir permettant la recirculation de l'eau et au système de pompes de haute qualité. Le drainage des déchets se fait à travers une large porte de contrôle.

Les principaux avantages et caractéristiques du système sont:

- Temps de lavage très précis (vitesse du tapis variable).
- Qualité de lavage uniforme grâce à des buses facilement réglables.
- Lavage avec différentes types de liquides (simultanément).
- Opérations de nettoyage très faciles.
- Disponible avec une section finale de séchage incorporée à l'unité.
- Disponible avec des roulettes pour plus de mobilité et permettre plus de flexibilité dans la disposition.

Installed power / Puissance installée

5,2 kW

Dimensions / Dimensions

57 ³/₃₂ x 168 ⁵⁷/₆₄ x H.62 ¹³/₆₄ in
1450 x 4290 x H.1580 mm